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Správa revíznej komisie Spolku bývalých urbarialistov, 
lesné hospodárstvo, Martin.

 

Zhromaždenie 12.04.2025

Vážení členovia Spolku bývalých urbarialistov. 
Dovoľte, aby som Vás srdečne privítala na dnešnom valnom zhromaždení pozemkového 
spoločenstva a poďakovala Vám za Vašu účasť.

V roku 2024 revízna komisia pracovala v zložení : Jana Hlavajová - predseda revíznej komisie
                                                                                                Bc. Martin Malek - člen revíznej komisie
V tomto roku revízna komisia vykonala kontroly �nančnej hotovosti v pokladni a kontroly na 
vedení účtovnej evidencie Spolku bývalých urbarialistov so zámerom na správnosť zaúčtova-
nia �nančných položiek, výplaty nájomného a  zmeny stavu na bežnom účte v  Slovenskej 
sporiteľni a.s., pobočka Martin.

    Stav v pokladni k 01.01.2024      2.047,40 Eur
    Stav na bežnom účte v Slovenskej sporiteľni k 01.01.2024  24.431,74 Eur
    Pokladňa SBÚ v tomto roku nemala zaevidovaný žiadny príjem.
    Príjem na bankový účet SBÚ v tomto roku bol:    381.185,00 Eur
    Výdavky v tomto roku hradené z pokladne SBÚ v hodnote   396,00 Eur
    Výdavky v roku 2024 hradené z bankového účtu 374.928,72 Eur
    Zostatok peňažných prostriedkov v pokladni k 31.12.2024   1.651,40 Eur
    Zostatok �nančných prostriedkov na bankovom účte  30.688,02 Eur
    Stav peňažných prostriedkov k 31.12.2024    32.339,42 Eur

Pri týchto kontrolách neboli zistené žiadne rozdiely a nedostatky. 

Príjmy SBÚ v uvedenom období pozostávajú výlučne z úhrad nájomného Urbáru Martin,p.s. 
a z pravidelných splátok dlžnej čiastky zostatku pohľadávky odberateľa, ktorá následne zaniká 
jej úplným uhradením.

Výdavky z  pokladne spolku predstavuje vyplatenie príslušného nájomného podielnikom 
podľa množstva urbárskych podielov v celkovej výške 396,- Eur v  hotovosti. Iné úhrady z 
pokladne spolku neboli realizované.

Výdavky z bankového účtu SBÚ vrátane manipulačných poplatkov a poštovného boli v celko-
vej sume 374.928,72 Eur. Tieto výdavky boli výlučne týkajúce sa úhrad nájomného (podielov) 
podielnikom a poplatkov banke. Iné výdavky nie sú evidované.

V  roku 2024 pokračovali členovia Revíznej komisie svojou aktívnou účasťou na spoločných 
rokovaniach výborov UMT a SBÚ a súčinne prispievali o snahu zveľaďovať majetok pôvodných 
vlastníkov a ich právnych zástupcov. Je veľkým prínosom možnosť aktívneho spolupracovania 
a následnej otvorenej diskusie v rámci UMT/SBÚ. Je našou prioritou vykonávať činnosti spoje-
né s členstvom v súlade s ochranou spoločného majetku nás vlastníkov a mať záujem o jeho 
zabezpečenie a efektívne využívanie.



Vážme si to, čo máme, naše lesy sú nenahraditeľným bohatstvom a ich ochrana a hospodáre-
nie  je zodpovednosťou nás všetkých. Pristupujme aj naďalej k nášmu majetku zodpovedne a 
v súlade so zákonmi a stanovami spoločnosti.

Milí podielnici, týmto by som chcela vyjadriť poďakovanie mojim kolegom a všetkým tým, 
ktorí sa pričinili aj v minulom roku o zveľadenie nášho majetku. 

Ďakujem

V Martine 5. 3. 2025 

Jana Hlavajová
predseda revíznej komisie SBU

Revízna komisia SBU     

Jana Hlavajová
Bc. Martin Malek


